
Aan:

Gemeente Rijswijk

T.a.v.  gemeenteraad en college van B&W

Postbus 5305

2280 HH  RIJSWIJK

Onderwerp: Sluiting AZC school de Bazaar

Datum: 11-5-2022

Geachte dames en heren,

Naar aanleiding van de door de Raad van Rijswijk aangenomen motie, die ik via de media tot mij heb
genomen, betreffende het open blijven van het AZC in Rijswijk tot 30 november 2022 heb ik een aantal
vragen aan u. Eerst zal ik u inlichten over de situatie zoals deze voelt voor een bestuur die onderwijs
biedt aan de kinderen van het AZC, waarna ik mijn vragen zorgvuldig zal formuleren.

Op 14 oktober 2021 heb ik mijn ongenoegen geuit over het feit dat bij het vorige besluit van de
gemeenteraad niemand van de gemeente Rijswijk het initiatief had genomen om met Librijn te
overleggen over de wijze waarop het onderwijs doorgang zou kunnen krijgen bij een mogelijke
verlenging.
Op 14 oktober waren wij namelijk volop in een afbouwfase van de school, omdat deze in onze beleving
zou sluiten op 30 november.

Bij het afbouwen van een school komen een aantal onomkeerbare processen kijken, namelijk:
1. Herplaatsen van personeel: Elk schooljaar weten wij in mei/juni welke personeelsleden het

volgende schooljaar ingedeeld zijn op welke school. Het personeel van de AZC-school de
Bazaar was vorige zomer binnen of buiten Librijn herplaatst, zodat zij na het afronden van de
school een leuke werkplek zouden hebben. Het AZC zou immers sluiten. We hebben met kunst
en vliegwerk gezorgd dat we desalniettemin de leerlingen van de AZC school tot 31 mei 2022
zouden kunnen bedienen, zij het niet meer op de locatie van het AZC maar elders.

2. Herplaatsen inventaris: Vanwege de eerstgenoemde sluitingsdatum was ook al het materieel,
tafels, stoelen, digiborden, computers etcetera herverdeeld over de andere scholen van
Librijn. Voor die scholen zijn dus geen bestellingen gedaan en zij hadden destijds (30
november 2021) al die inventaris nodig om hun onderwijs vorm te kunnen geven.

3. Afscheid van de leerlingen: Omdat duidelijk werd dat de leerlingen niet meer in de AZC-school
les konden krijgen van ons, hebben we in afspraak met de gemeente op een andere locatie in
Rijswijk, te weten de Trilgrasstraat, tijdelijk twee lokalen ingericht om deze leerlingen alsnog
les te kunnen geven. De leerlingen werkten toe naar de afbouw van de AZC-school op het

bezoekadres gebouw Mercurius | Papsouwselaan 119d | 2624 AK Delft postadres postbus 121 | 2600 AC Delft

telefoon 015 25 122 80 e-mail info@librijn.nl website www.librijn.nl

1



terrein van de AZC, hebben vervolgens tot januari geen onderwijs gekregen, omdat de andere
ruimte niet direct ingericht was en ook omdat er niet direct voldoende personeel voor
vrijgeroosterd kon worden. Nu werken de leerlingen weer naar een afscheid en een afbouw
van een school toe en hebben ze geen idee wat hen te wachten staat. Voor een kwetsbare
groep leerlingen niet optimaal en ook zeker niet wenselijk.

4. Nadat de AZC-school de Bazaar op de Trilgrasstraat verder is gegaan, is het oude
schoolgebouw op het AZC terrein afgebroken.

Zoals u wellicht begrijpt is het voor Librijn niet haalbaar om deze onomkeerbare processen voor een
tweede keer terug te draaien en opnieuw door te starten. Het personeel is per 31 mei herplaatst en er
kan geen onderwijs meer geboden worden aan de leerlingen van het AZC centrum.
In de huidige situatie met het lerarentekort, de opvang van Oekraïense kinderen en de wachtrijen van
leerlingen waar het openbaar onderwijs in Rijswijk mee te maken heeft, kan onze stichting niet meer
meebewegen met de motie die gisterenavond is aangenomen.
Ik vind het vreselijk voor deze leerlingen.
De gemeente is verantwoordelijk voor het organiseren van onderwijs voor deze leerlingen.

Ik word geconfronteerd met een aangenomen motie waarin staat dat opnieuw het AZC langer open
blijft.
Opnieuw is Librijn niet vooraf geïnformeerd of bevraagd en opnieuw moet onze stichting dit niet
rechtstreeks, maar uit de media vernemen.

Mijn vragen aan u zijn:
1. Weet u dat er partners van de gemeenten verbonden zijn bij een  AZC waar mee gesproken

had moeten worden?
2. Heeft u zich gerealiseerd dat er geen onderwijsgebouw meer is en dat het onderwijs aan de

AZC leerlingen per 31 mei zou stoppen?
3. Heeft u bedacht op welke wijze u deze kwetsbare groep leerlingen gaat opvangen tussen 1 juni

en 30 november?
4. Is er dinsdagavond gesproken over het onderwijsvraagstuk?
5. Wat is de reden dat u uw samenwerkingspartner, zijnde Librijn in dit geval, niet hebt bevraagd

of betrokken bij uw besluitvorming?

Hopende u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd, verblijf ik met

vriendelijke groet,

Caroline Versprille
Bestuurder
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